
 

 

 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
 

         Παρασκευή, 4 Οκτωβρίου 2024 
 
 
Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κο 
Χατζηδάκη Κωνσταντίνο 
Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κο 
Στυλιανίδη Χρήστο 
 
 
Θέμα: «Αίτημα κατάργησης του τέλους μικρών αλιευτικών 
επαγγελματικών σκαφών με συνολικό μήκος κάτω των έξι μέτρων 
του άρθρου 57 ν.4646/2019» 

Καταθέτω ως αναφορά την επιστολή του Συλλόγου Επαγγελματιών Αλιέων 
του Δήμου Μαντουδίου-Λίμνης-Αγ. Άννας. 

Ο Σύλλογος, με την επιστολή του, ζητά την κατάργηση του ετήσιου τέλους 
των 100 ευρώ που αφορά μικρά αλιευτικά επαγγελματικά σκάφη με συνολικό 
μήκος κάτω των έξι μέτρων, τα οποία καταχωρούνται σε λεμβολόγιο, όχι σε 
νηολόγιο. 

Οι επαγγελματίες αλιείς τονίζουν ότι τα σκάφη αυτά ανήκουν στην 
παραδοσιακή αλιεία μικρής κλίμακας και ότι τα παραδοσιακά επαγγέλματα 
πρέπει να επιδοτούνται, και όχι να φορολογούνται. 

Επισυνάπτεται η επιστολή του Συλλόγου Επαγγελματιών Αλιέων του Δήμου 
Μαντουδίου-Λίμνης-Αγ. Άννας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

32

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/10/2024



                                         

Η καταθέτουσα βουλευτής 

Καζάνη Αικατερίνη 

      

             



 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ ΑΛΙΕΩΝ                                                                                                  

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΜΑΝΤΟΥΔΙΟΥ ΛΙΜΝΗΣ                                                                                                  

ΑΓ.ΑΝΝΑΣ 

  

 Λίμνη  04-10-2024 

 

 

                       ΠΡΟΣ: Aξιότιμη Βουλευτή 

                                Νομού Ευβοίας, κα Αικατερίνη Καζάνη 

 

Με αφορμή το τέλος των αλιευτικών πλοίων ΑΡ 

57Ν.4646/2019, θα θέλαμε να καταθέσετε επερώτηση στον 

αρμόδιο Υπουργό της Κυβέρνησης ,για την κατάργηση του 

τέλους των 100 ευρώ τον χρόνο που αφορά μικρά αλιευτικά 

επαγγελματικά σκάφη με συνολικό μήκος κάτω των έξι μέτρων 

τα οποία έχουν λεμβολόγιο και όχι νηολόγιο. Αυτά τα σκάφη 

ανήκουν στην παραδοσιακή αλιεία μικρής κλίμακας. Θα σας 

παρακαλούσαμε να του επισημάνετε ότι τα παραδοσιακά 

επαγγέλματα πρέπει να επιδοτούνται και όχι  να 

φορολογούνται 

 

                                   Με εκτίμηση 

Ο πρόεδρος                                                    Ο γραμματέας 

Μπακαλάκης Ιωάννης Σταθάκης Βασίλειος 




